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Yerel yönetimler açısından üretken bir yaz sezonu geçirildi mi?Beklentiler karşılanabildi mi?Gel
eceğe dair yeni projeksiyonlar  oluşturulabildi mi?
Altyapı çalışmalarında istenilen hedefe ulaşılabildi mi?
Planlanan çalışmalarda geri düşme yaşandı mı?
Hedeflenen planlamaların dışında yeni üretimler planlandı mı?
Hem büyükşehir, hem de ilçe belediyeleri başarılı oldular mı?
*
*
*
Çalışma sezonu henüz bitmedi. Havaların müsaade etmesi halinde Aralık ayı başına kadar
altyapıda işler sürdürülebilir. 
Çalışmalara Fatsa’dan bakıldığında büyükşehir belediyesi açısından eleştirilecek çok açık bir
durum söz konusu değil.
Çünkü büyükşehir belediyesi altyapıda hedeflediği çalışmalara ulaşmış olabilir.
Zaten büyükşehir tarafından hangi ilçede bir planlama varsa tamamı altyapı ile ilgili.
Çeşitli duyumlarımıza göre büyükşehir yetkilileri altyapı çalışmaları sürecinde geçmişten
şikayetçi olmaktalarmış. 
Niye? 
İl ve ilçe merkezlerinde tüm altyapıların çürük olmasından ve doğru düzgün bir altyapı
yapılmadığından şikayetçilermiş. Bunu da belirtmekte fayda var.
Büyükşehir belediye başkanımız Enver Yılmaz; aslında yaptığı planlamalar bakımından başarılı
sayılır. Hedeflediği hizmetlere ulaştığını söyleyebiliriz. 
Ancak Sayın Yılmaz’ın genel siyasete dair müdahaleleri, çıkışları, yön vermeleri belediye
çalışmalarının önüne geçiyor. Dolayısıyla Ordu’ya yaptığı hizmetlerle değil, siyasi çatışmalarıyla
gündemde kalıyor. Oysa belediye hizmetleriyle anılması başarılarını gündeme taşıyacaktır. Tam
tersi bir durumla anılması da kendi tercihi. Kavgacı siyaseti seviyor. 
Ordu merkezdeki yayalaştırma projesi tüm Ordulular tarafından kabul görmüş olmalı. Başarılı bir
çalışmadır. Bitirildiğinde kent vizyonuna uygun, “Butik Şehir” iddiasına yakışan bir proje
olacaktır. İlimizin görselliğine ve şehirdeki trafik karmaşasına son verilmiş olması, yaya unsurlar
adına daha yaşanabilir ortamların hazırlanmasına vesile olacaktır. 
Rıhtımdan başlayan yeni sahil peyzaj çalışması Soya Yağ Sanayine kadar devam edecek
olmalı. O halde Ordu sahili yepyeni bir görünüme kavuşacak ve bu alan cazibe merkezi
olacaktır. 
İl sınırlarımızın tamamında yapılan sıcak asfalt yol çalışmaları da tarihi bir başarı olarak
anılabilir. Her ilçenin grup mahallelerin yolları sıcak asfalta kavuşmuştur. Bu hizmet kesinlikle
büyükşehir olmamızın yansımasıdır. Özel idare sistemi devam etseydi 50 yılda bile
planlanamayacak işlerdi bunlar. Şu an vatandaşlarımız sıcak asfalt yolları kullanmaktadırlar. 
Büyükşehir Belediyesi tarafından Fatsa’ya vaat edilen projeler hayata geçti mi? 
Projelerin nevi neydi?
Büyük proje diye adlandırılanların akıbeti hangi boyutlarda, bitirilen var mı?
Bu sorular çerçevesinde kamuoyunun takibi gerekir. Tartışması gerekir. Belediyelerin
çalışmalarına dikkat etmesi gerekir. 
2017 yaz aylarının sonuna gelmekteyiz. Çünkü 2018 yaz sezonu bu yöneticilerin son çalışma
yılı olacak. 2019 Martında da seçim yapılacak. 
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